



ELEVATE YOUR EVENT

AND EARN DOUBLE MARRIOTT BONVOY® POINTS

Host your event at Zurich Marriott Hotel during select months in 2026 and enjoy an exclusive perk of your choice on us. From culinary upgrades to creative experiences, tailor your event to make it extraordinary.

- Rewarding Coffee Break Enhancement
- Delicious F&B Upgrade
- Buzzing Bee Workshop
- Refreshing Cocktail Workshop
- Outdoor Picnic Lunch Break

[CONTACT US HERE](#)

This promotion is valid for all new event bookings at the Zurich Marriott Hotel for events taking place in April, July, August, October and November 2026. Applies to events with a minimum of 10 participants per day booked with a standard meeting package. One perk per event may be selected. Subject to availability and cannot be combined with other promotions or special offers. Blackout dates may apply. Marriott Bonvoy® points are awarded according to program terms and conditions.

ZURICH MARRIOTT HOTEL
Neumuehlequai 42, 8006 Zurich
T: +41 (0)44.360.70.70
E: zurich.events@marriott.com
zurichmarriott.com



ELEVATE YOUR EVENT

UND ERHALTEN SIE DOPPELTE MARRIOTT BONVOY® PUNKTE

Veranstalten Sie Ihr Event im Zürich Marriott Hotel während ausgewählter Monate im Jahr 2026 und profitieren Sie von einem exklusiven Extra Ihrer Wahl. Von kulinarischen Upgrades bis hin zu kreativen Erlebnissen: Gestalten Sie Ihr Event ganz nach Ihren Vorstellungen und machen Sie es außergewöhnlich.

- Aufgewertete Kaffeepause
- Köstliches F&B Upgrade
- Bienen Workshop
- Erfrischender Cocktail Workshop
- Picknick Lunch im Freien

JETZT HIER PROFITIEREN

Diese Promotion gilt für alle Neubuchungen im Zurich Marriott Hotel für Veranstaltungen im April, Juli, August, Oktober und November 2026. Gültig für Events mit mindestens 10 Teilnehmenden pro Tag, gebucht mit einem Standard-Meetingpaket. Pro Event kann ein Extra ausgewählt werden. Angebot nach Verfügbarkeit, nicht kombinierbar mit anderen Aktionen oder Sonderangeboten. Sperrdaten vorbehalten. Die Gutschrift der Marriott Bonvoy® Punkte erfolgt gemäß den Teilnahmebedingungen des Programms.

ZÜRICH MARRIOTT HOTEL
Neumühlequai 42, 8006 Zürich
T: +41 (0)44.360.70.70
E: zurich.events@marriott.com
[zurichmarriott.com](https://www.zurichmarriott.com)